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P r o t o k ó ł   Nr IV/2014 

z obrad sesji Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji 

w dniu 03 marca 2015r. 

 

IV zwyczajna  sesja  Rady  Gminy Krzeszyce  VII kadencji rozpoczęła się  o godz. 16.00 

 

Obrady otworzyła  Przewodnicząca Rady Gminy,  Pani Elżbieta Dominiczak.  

- powitała radnych, sołtysów, Pana Wójta, Panią zastępcę Wójta, radnego powiatu sulęcińskiego 

Pana Grzegorza Zawadzkiego, Panią Skarbnik, Pana Sekretarza i stwierdziła quorum radnych – 

na 15 radnych obecnych 14. 

 

Wobec powyższego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Pani Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad i zwróciła się o ewentualne uwagi. 

 

Pan Wójt – wniósł, aby pkt. 2 z porządku obrad omówić jako pkt. 5, a pkt. 5 jako 2 

oraz zaproponował rozszerzyć porządek obrad o punkt: „Podjęcie uchwały w sprawie funduszu 

sołeckiego na 2016r.” 

 

Propozycję Pana Wójta przyjęto jednogłośnie  

14 glosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się  od głosu 

 

Rozszerzony porządek obrad przyjęto jednogłośnie 

14 glosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się  od głosu 

i przedstawiał się on następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

       b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Zmiana nazwy ulicy Bieruta na ulicę  Gorzowską w miejscowości Rudnica – podjęcie 

uchwały. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie  określenia kryteriów drugiego etapu postępowania 

rekrutacyjnego  do przedszkoli prowadzonych przez Gminę Krzeszyce oraz dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów. 

4. Podjecie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/142/09 Rady Gminy w Krzeszycach z 

dnia 17 września 2009r. w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Krzeszyce na lata 2009 - 2015. 

5. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  za 2014r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nadawania nazw ulicom, placom i parkom na terenie gminy 

Krzeszyce. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia bonifikaty. 

8. Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu użytkowego 

stanowiącego własność Gminy Krzeszyce położonego w Krzeszycach przy ulicy 

Gorzowskiej. 

9. Zaciągnięcie pożyczki na wyprzedzające finansowanie  działań finansowanych ze środków 

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej – podjęcie uchwały. 

10. Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2028 – podjęcie uchwały. 
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11. Zmiana uchwały budżetowej 2015r. – podjęcie uchwały. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na 2016r. 

13. Przyjęcie planów pracy Rady Gminy i komisji Rady Gminy Krzeszyce. 

14. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym. 

15. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

16. Zakończenie obrad. 

 

Ad 1 b/ 

Protokół z poprzedniej sesji przyjęto jednogłośnie 14 głosami za,  nie wnosząc uwag. 

 

Ad 2. 

 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że komisje na wspólnym posiedzeniu zaopiniowały 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

W tym punkcie obrad Pani Przewodnicząca powitała przedstawicieli telewizji. 

 

Głos zabrał Pan Wójt i poinformował, że mieszkańcy ulicy Bieruta w Rudnicy wcześniej nie  

wnioskowali o zmianę nazwy tej ulicy, a obecnie wybrali zmianę nazwy na ul. Gorzowską – 

koszty wymiany dokumentów mieszkańców tej ulicy poniosą Urząd Gminy i Starostwo; 

- IPN proponował nazwę ulicy im. Danuty Siedzikówny ps. „Inka” , ale tym imieniem będzie 

nazwany plac rekreacyjno-sportowy w Krzeszycach,. 

 

Radny Pan Buczkowski – jak trudno jest budować demokrację, jak trudno zmienić mentalność 

ludzką; po 26 latach niejako pod presją IPN mieszkańcy dojrzeli do decyzji o zmianie nazwy.  

 

Radny Pan Żmijak – odnośnie ostatniej komisji – dlatego był taki wynik, bo tak naprawdę wielu 

radnych nie miało informacji o kosztach, które będą wynikały ze zmiany dokumentów , kto je 

poniesie. 

 

Radny Pan Pawlak – kto wnioskował o zmianę nazwy ulicy na Gorzowską? 

 

Pan Wójt – byłem na spotkaniu z mieszkańcami tej ulicy i zaproponowałem nową nazwę ul. 

Gorzowska z tego względu, że od ponad 20 lat mieszkańcy tej ulicy oczekują, że w końcu 

zostanie wykonany skrót do Kiełpina /ok. 2,5km/, który skróci drogę  do Gorzowa i mieszkańcy 

zaakceptowali zmianę nazwy ulicy na Gorzowską. 

 

Sołtys Pani Mądrzak – zgodziliśmy się na propozycję Pana Wójta, aby zmienić nazwę na 

Gorzowską, jeśli ma być połączenie i skrót do Gorzowa. 

 

Radny  Pan Buczkowski zwracając się do Pani Sołtys Soł. Rudnicy, wniósł: tak to zrozumiałem, 

że gdyby Wójt nie obiecał budowy drogi do Kiełpina, to zostalibyście przy starej nazwie? 

 

Sołtys pani Mądrzak – nazwa nam nie przeszkadzała i możemy jej zawdzięczać, że będziemy 

mieli połączenie z Gorzowem, ponadto poinformowała, że wcześniej też były sygnały, żeby tę 

ulicę zmienić, ale jakoś ucichło.  
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Radny Pan Małaczyński –  jeżeli Pan Wójt zgadza się na zmianę nazwy za remont drogi, to dla 

mnie to dziwne - pierwsi, którzy powinni wnioskować o zmianę nazwy ulicy, to mieszkańcy, 

Rada Sołecka, a nie IPN. 

 

Pan Wójt – trochę jestem zaskoczony wypowiedzią radnego z poprzedniej kadencji, który miał 

okazję na poprzedniej kadencji podjąć inicjatywę i uświadomić mieszkańców ulicy Bieruta, żeby 

zmienić nazwę; 

- ja nie uważam, że tutaj nastąpił jakiś szantaż, to zostało nagłośnione, że nazwa Bieruta jest 

ostatnią taką nazwą w Polsce, której nie zmieniono.  

 

Więcej uwag nie wniesiono. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr IV/18/2015 w sprawie zmiany nazwy ulicy Bieruta 

na ulicę  Gorzowską w miejscowości Rudnica, którą przyjęto  jednogłośnie 

14 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się  od głosu. 

 

W tym punkcie przedstawiciele telewizji opuścili obrady. 

 

Ad 3. 

 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że komisje na wspólnym posiedzeniu zaopiniowały 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Uwag radni nie wnieśli. 

W tym punkcie radny Pan Buczkowski opuścił salę obrad – pozostało 13 radnych. 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr IV/19/2015 w sprawie określenia kryteriów drugiego 

etapu postępowania rekrutacyjnego  do przedszkoli prowadzonych przez Gminę Krzeszyce oraz 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów, którą przyjęto jednogłośnie 

13 głosami za, 0  przeciw i 0 wstrzymujących się. 

Ad 4. 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że komisje na wspólnym posiedzeniu zaopiniowały 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Uwag radni nie wnieśli. 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr IV/20/2015 w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXX/142/09 Rady Gminy w Krzeszycach z dnia 17 września 2009r. w sprawie uchwalenia 

wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Krzeszyce na lata 

2009 – 2015, którą przyjęto jednogłośnie 

12 głosami za, 0  przeciw i 1 wstrzymujących się. 

Ad 5. 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że komisje na wspólnym posiedzeniu zaopiniowały 

pozytywnie sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2014r. 
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 W tym punkcie na salę obrad wrócił radny Pan Buczkowski – obecnych 14 radnych. 

 

Uwag radni nie wnieśli i jednogłośnie 

14 głosami za, 0  przeciw i 0 wstrzymujących się, 

przyjęli sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  za 2014r. 

 

Ad 6. 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że komisje na wspólnym posiedzeniu zaopiniowały  

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Uwag radni nie wnieśli. 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr IV/21/2015 w sprawie nadawania nazw ulicom, 

placom   i parkom na terenie gminy Krzeszyce , którą przyjęto jednogłośnie 

14 głosami za, 0  przeciw i 0 wstrzymujących się. 

Ad 7. 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że komisje na wspólnym posiedzeniu zaopiniowały  

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Uwag radni nie wnieśli. 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr IV/22/2015 w sprawie udzielenia bonifikaty , którą 

przyjęto jednogłośnie 

14 głosami za, 0  przeciw i 0 wstrzymujących się. 

 

Ad 8. 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że komisje na wspólnym posiedzeniu zaopiniowały  

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Radny Pan Żmijak – wniósł uwagę: lokal będzie wynajęty na działalność poradni „K”, ale należy 

się przyjrzeć, aby nie było sytuacji, że będzie funkcjonował raz na  2 tygodnie;  

- powinien funkcjonować dla szerszej liczby kobiet przynajmniej 2 razy w tygodniu. 

 

Więcej uwag radni nie wnieśli. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr IV/23/2015 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy najmu lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Krzeszyce położonego w 

Krzeszycach przy ulicy Gorzowskiej, którą przyjęto jednogłośnie 

14 głosami za, 0  przeciw i 0 wstrzymujących się. 

\ 
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Ad 9. 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że komisje na wspólnym posiedzeniu zaopiniowały  

pozytywnie projekt uchwały. 

Pani Skarbnik – poinformowała, że jest to pożyczka na wyprzedzające finansowanie kosztów 

unijnych realizowanego zadania w Krzemowie, spłata pożyczki nastąpi z otrzymanej dotacji 

unijnej i wpłynie bezpośrednio na konto BGK w Zielonej Górze. 

Uwag radni nie wnieśli. 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr IV/24/2015 w sprawie zaciągnięcia pożyczki na 

wyprzedzające finansowanie  działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii 

Europejskiej, którą przyjęto jednogłośnie 

14 głosami za, 0  przeciw i 0 wstrzymujących się. 

Ad 10. 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że komisje na wspólnym posiedzeniu zaopiniowały  

pozytywnie projekt uchwały. 

Pani Skarbnik – w sprawie uchwał w punktach 10 i 11 poinformowała,  że wymienione uchwały 

muszą zostać przyjęte, ponieważ po wprowadzeniu danych z wykonania 2014r.  został 

niezachowany wskaźnik z art. 243;  uzyskany zwrot podatku VAT oraz zmniejszenie kosztów 

obsługi zadłużenia, pozwoliły na wprowadzenie takich zmian w budżecie i w WPF, których 

efektem jest uzyskanie ww. wskaźnika bez żadnej rezerwy. Dlatego też musimy podejmować 

działania oszczędnościowe oraz zmieniliśmy źródło finansowania wydatków rezygnując z 

kredytu. 

Uwag radni nie wnieśli. 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr IV/25/2015 w sprawie  zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2015-2028, którą przyjęto jednogłośnie 

14 głosami za, 0  przeciw i 0 wstrzymujących się. 

Ad 11. 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że komisje na wspólnym posiedzeniu zaopiniowały  

pozytywnie projekt uchwały. 

Uwag radni nie wnieśli. 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr IV/26/2015 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

2015r. , którą przyjęto jednogłośnie 

14 głosami za, 0  przeciw i 0 wstrzymujących się. 
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Ad 12. 

Radny pan Żmijak – jaka to będzie kwota  funduszu sołeckiego rocznie? 

Pan Wójt – na przykładzie Gminy Słońsk, gdzie jest zbliżona liczba mieszkańców, to blisko 270 

tys. zł. 

Radny Pan Żmijak – czy to będzie przelicznik na 1 mieszkańca sołectwa? 

Pani Skarbnik – kwota, która wyliczyłam, to ok. 222 tys. zł; kwota bazowa na koniec 2014r. 

wynosi 2906zł z groszami, którą dzieli się przez 100 i na 1 mieszkańca przypada 29,06 zł.. 

Pan Żmijak – jaka to była kwota  dotychczas? 

Pani Skarbnik – nie było u nas środków na sołectwa, po prostu było w ogólnym budżecie 

zapisane zadaniami. 

Pan Wójt – proszę zwrócić uwagę, w tej ustawie art.12 ustawy o funduszu sołeckim, mówi o 

dofinansowaniu przez wojewodę przynajmniej 20 % tego funduszu. 

Sołtys Pani Miller – w poprzedniej kadencji wszyscy sołtysi podpisali się i walczyliśmy o to, 

żeby ten fundusz powstał i niestety nie było takiej możliwości, wiec nadal podtrzymujemy swoją 

decyzję, bo ten fundusz na sołectwa jest bardzo potrzebny; są sołectwa, które miały jakieś 

remonty, ale są też takie, które nie miały nic kompletnie - tutaj wyrażam opinię wszystkich 

sołtysów. 

Pan Wójt – sołtysi wiedzą najlepiej, gdzie przeznaczyć na remont sali, gdzie postawić lampę i 

my teraz będziemy sołtysów rozliczać w jaki sposób te fundusze wydali, 

- przekazał, że będąc w Urzędzie Marszałkowskim, biorąc udział w dniu pracy z Panią 

Wojewodą  i konferencji z Panią Marszałek nt. przeznaczenia środków na lata 2015-2020, to 

tzw. projekty miękkie do wysokości 50tys. euro mają być kierowane na te wnioski, gdzie 

inicjatywa jest oddolna. Dlatego zakładajcie stowarzyszenia, bo wspólnie pracujemy na obraz 

naszej gmin, ja chcę, żebyście Wy się włączyli. 

Radny Pan Kucharski – prosił, aby dzisiaj podjąć decyzję o utworzeniu funduszu sołeckiego; 

jeśli dzisiaj będzie podjęta taka decyzja, to podejmie się nadal być sołtysem. 

Pan Wójt - niejednokrotnie słyszę opinię byłych sołtysów i tutaj obecnych na sali, że wahają się 

czy wystartować do wyborów na następne 4 lata, bo dalej nie będą mieli pieniędzy , będą musieli 

o wszystko prosić. 

Radny Pan Małaczyński – zwrócił się do pani Skarbnik, czy nas stać na to? 

Pan Wójt Pani Skarbnik jest zawsze strażniczką tych finansów i sceptycznie podchodzi do 

pomysłów i  dlatego pytanie radnego jest tutaj nie na miejscu – ja obiecuję, że wszystko zrobię, 

żeby dochody wzrosły i będzie nas stać. 

Pani Skarbnik – ja chciałam tylko podkreślić, że muszą być dokonywane wybory – jeśli 

tworzymy ten fundusz, to z czegoś musimy zrezygnować i gdzieś zmniejszyć i o to przede 
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wszystkim proszę, zostaną te pieniądze rozdrobnione, a mogłyby stanowić udział własny gminy 

w dużych projektach z udziałem środków unijnych. 

Pani Przewodnicząca zwróciła się do radnych,  kto jest za wyodrębnieniem funduszu sołeckiego 

na 2016r. 

Za wyodrębnieniem radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 głosami za. 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr IV/27/2015 w sprawie wyodrębnienia funduszu 

sołeckiego na 2016r., którą przyjęto jednogłośnie  

14 głosami za, 0  przeciw i 0 wstrzymujących się. 

W tym punkcie Pani przewodnicząca ogłosiła 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady – obecnych 14 radnych. 

Ad 13. 

Radny Pan Żmijak zgłosił wniosek, aby plany pracy przyjąć głosując blokiem. 

Wniosek Pana radnego przyjęto jednogłośnie 14 głosami za. 

Plany pracy Rady Gminy Krzeszyce i plany pracy komisji Rady Gminy Krzeszyce przyjęto w 

głosowaniu z wynikiem 

14 głosami za, 0  przeciw i 0 wstrzymujących się. 

 

Ad 14. 

Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z prac w okresie międzysesyjnym,  

tj od 30.12.2014r. do 03.03.2015r.: 

 

02.01.2015 i 15.01 2015 - spotkanie wyjazdowe w sprawie funkcjonowania służby zdrowia – 

Grupa Nowy Szpital w Skwierzynie Prezes Zarządu p. Zbigniew Beneda. 

 

05.01.2015 - spotkanie z szefem firmy „Pomost”  z Poznania w sprawie ekshumacji szczątków 

ludzkich z cmentarza w Krzemowie, 

- spotkanie z Nadleśniczym Lubniewic p. Zbigniewem Ługowiczem. 

 

07.01.2015 - spotkanie ze strażakami z OSP Krzeszyce p. Piotrem Blatkiewiczem, Ryszardem 

     Panasowskim i Henrykiem Tokarczukiem –przedstawienie bieżącej sytuacji i potrzeb. 

 

09.01.2015 - spotkanie z Kierownikiem ENEA Krzeszyce p. Kowalem. Pogotowie energetyczne 

obejmie  większy obszar i zostanie wzmocnione sprzętowo oraz osobowo, 

- spotkanie w Gorzowie z Prezesem STRYWALD-u p. Waldemarem Strychaninem w sprawie       

funkcjonowania służby zdrowia i aptek, 
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- spotkanie z przedsiębiorcami z byłego GS-u, p. Jawnym, Lukiem – sprawy bieżące: 

funkcjonowanie firm i droga. 

 

11.01.2015 - finał WOŚP w Krzeszycach – suma zebrana 12 600zł Kołczyn i Krzeszyce. 

 

13.01.2015 -  Rada Budowy dotycząca Placu Rekreacyjnego w Krzeszycach i Sali wiejskiej  

w Krzemowie, 

- porozumienie z Panem Markiem Kowalczukiem w sprawie spłaty zobowiązań wobec Gminy 

(zaległości od 6 lat, wpłacił 30 tys., pozostałe zobowiązania zostaną uregulowane  do 30 czerwca 

2015 r. + regulacja zobowiązań bieżących). 

 

14.01.2015 - spotkanie z p. Krystianem Siwko – sprawa budowy domu opieki przez kapitał 

niemiecki;  dla 120 osób, zatrudnienie docelowe 60 osób z terenu Gminy Krzeszyce. 

 

15.01.2015 - spotkanie z Prezesem LS Plus p. Pompką i p. Boberem; sprawa uregulowania 

należności wobec firmy z ubiegłego roku ok. 60 tys., sprawy bieżące. 

 

19.01.2015 - spotkanie z kierownikiem Rejonu Dróg Wojewódzkich w Kłodawie p. Zofią 

Kajder. Sprawa  współpracy , parking przy Ośrodku Zdrowia  w Krzeszycach. 

 

20.01.2015- spotkanie wyjazdowe z v-ce Wojewodą Janem Świrepo i z-cą Agencji 

Nieruchomości Rolnych w Gorzowie Wlkp. p. Romanem Koncem - sprawa  przejęcia od 

Agencji działek na cele publiczne przez Gminę ( parking, Centrum Wsi). 

 

21.01.2015 - spotkanie w sprawie firmy „ Drewno” - p. Bączkowitz i p. Wilmińskim. 

 

22.01.2015 - spotkanie wyjazdowe do Gorzowa „ Euroregion” wybory władz - Jacek  Wójcicki 

prezydent Gorzowa Wielkopolskiego, v-ce burmistrz Lubniewic p. Jaskóła,członek Zarządu wójt 

gm. Słońsk Janusz Krzyśków. Sprawozdanie i przedstawienie planów na przyszłość, 

- spotkanie wyjazdowe do Sulęcina, Zachodnia Izba Przemysłowo Handlowa – ośrodek        

„Kormoran”  , przedsiębiorcy, dyrektorzy UW w Gorzowie Wlkp. i UM Zielona Góra, 

senatorowie, ok. 200 osób- sprawy funkcjonowania biznesu w Polsce. 

 

23.01.2015 -s potkanie wyjazdowe do ośrodka Drzonków w Zielonej Górze, zorganizowane 

przez Zarząd Wojewódzki PSL; przedstawienie ogólnej sytuacji po wyborach, gratulacje od 

Prezesa Piechocińskiego i v-ce prezesa Adama Jarubasa. 

 

27.01.2015 - spotkanie wyjazdowe z Prezydentem Gorzowa Wielkopolskiego Jackiem 

Wójcickim – nawiązanie  współpracy w sprawie budowy ścieżki rowerowej z Gorzowa do 

Rudnicy po nasypie kolejowym. (były Wójt Gminy Deszczno obniżając stawki podatku od 

środków transportu w 2012 roku niezmienione do teraz, pozyskał ok 800 tys. dochodu. Instalując 

dwa gminne radary zarabiał na czysto 300 tys., teraz gdy jest obwodnica 50 tys.). 
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29.01.2015 - spotkanie z zastępcą  Woj. Konserwatora zabytków Błażejem Skazińskim. Sprawa 

obchodów woj. Dnia ochrony zabytków w Kołczynie. Akceptacja wizji budowy centrum  

Wsi Polskiej w Krzeszycach. 

 

30.01.2015 Spotkanie w Gorzowie z Prezesem ANR panem Możejko. Sprawa przejęcia przez 

gminę działek o pow. 45 ha- zmiana studium i przedstawienie koncepcji zagospodarowania. 

31.01.2015- spotkanie z prezesem firmy Rolnik Polski z Kalisza. Możliwość współpracy z 

rolnikami, producentami owoców i warzyw na dużą skalę. Zaopatrzenie sieci marketów, 

przetwórstwa, eksport- baza w Krzeszycach. 

 

03.02.2015 - wyjazd do Nowej Soli. Konwent wyborczy Zrzeszenia Gmin Woj. Lubuskiego. 

Ponownie  na prezesa wybrany W. Tyszkiewicz- prezydent Nowej Soli. Poruszono sprawę 

odpisu vat,  samoopodatkowania, podatek leśny, bobry. Wystąpienie vice ministra administracji. 

 

04.02.2015 Spotkanie z dyr. Enea Sulęcin, panem Łukomskim i Panem Jagiełło – szef spółki 

Eneos. ( możliwość sprzedaży słupów oświetleniowych). 

 

05.02.2015 - wyjazd na pogrzeb brata burmistrza Lubniewic. 

 

06.02.2015 - wyjazd do Gorzowa z P. Piotrem Blatkiewiczem na spotkanie z komendantem        

wojewódzkim PSP, Panem Hubertem Harasimowiczem. Nawiązanie bliższej współpracy,        

deklaracja dla OSP Krzeszyce i OSP Kołczyn,  

- wyjazd do Sulęcina, przekazanie radiowozu i łodzi motorowej sfinansowanej z programu                           

operacyjnego – zrównoważony rozwój sektora rybołówstwa – obszarów rybackich 2007- 2013 -  

dofinansowała gmina Sulęcin, Słońsk, Lubniewice, Gmina Krzeszyce – nie. 

 

08.02.2015 - wyjazd z młodzieżą do Altlandsberga na rozgrywki w piłce halowej. Spotkanie z        

burmistrzem, zwiedzanie miejscowości. Zaplanowany wyjazd roboczy Radnych i Sołtysów. 

 

11.02.2015- spotkanie z zastępcą Komendanta Policji z Sulęcina z Panem Palem, sprawa akcji        

protestacyjnej rolników Gminy Krzeszyce, Słońska i Torzymia zaplanowanej na  13.02.2015. 

Spotkanie z inwestorami z Włoch, delegacja 5-osobowa. 

 

12.02.2015 - spotkanie z Dyrektorem Woj. Biura Geodezji i Terenów Rolnych w Zielonej Górze, 

z Panem Stanisławem Mazurem. Wyjazd w teren. Akceptacja scalania na obszarze 1000 ha,        

inwestycje drogowe, ok. 2,5 mln zł. Cztery programy na woj. lubuskie. Dwa programy PROW.  

 

13.02.2015 - akcja protestacyjna rolników w Krzeszycach. Transmisja na żywo w TVP INFO, 

- wywiad w TVP Gorzów. Sprawa Ulicy Bieruta w Rudnicy. 

 

16.02.2015- spotkanie z Dyr. Euroregionu. Panem Szydłakiem. Sprawy bieżące                             

i przyszłościowe. 

 

17.02.2015 - wizyta  TVN-24 – wywiad na temat ul. Bieruta, również w TVP Gorzów. 
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- 18.30 spotkanie z mieszkańcami ul. Bieruta, zgoda na likwidację i wybór nowej nazwy  

na ul. Gorzowską. 27 Osób na tak, 2 głosy – Grzybowa. 

 

20.02.2015 - wyjazd z rolnikami do UW na spotkanie, p. Ryszard Bronisz- pełnomocnik, Wójt 

Krzeszyc- negocjator, Stanisław Galant –Krzeszyce, Baranowski, Basiński-Torzym, 

Darek Matkowski- Słońsk. Po stronie Rządowej, vice woj. Jan Świrepo, vice marszałek 

Stanisław Tomczyszyn, dyrektor wydziału rolnictwa LUW, Pan Dłubek. 

 

23.02.2015 - dzień pracy z Panią Marszałek Elżbietą Polak: 9.00 powitanie, 9.30 praca z 

Zarządem: Marszałek Elżbieta Polak - PO, Vice marszałek S. Tomczyszyn – PSL, Vice 

marszałek Romuald Gawlik – PSL, Członek zarządu Bogdan Nowak – PO, Członek zarządu 

Alicja Makarska – PO, Józefa Chalecka – skarbnik, Teresa Sekuła – sekretarz,  

- 10.30 konferencja prasowa uczestnicy, Elżbieta Polak, Waldemar Sługocki, Stanisław 

Peczkajtis. prowadzenie Michał Iwanowski, rzecznik Prasowy Zarządu, 

- 11.00 regionalny program operacyjny, Lubuskie 2020- Nowe otwarcie. Sala Kolumnowa UM, 

- 13.20 wystąpienie Wójta Gminy Krzeszyce – prezentacja Gminy. 

 

24.02.2015 - wywiad z Radiem Plus Gorzów.  Sprawy bieżące gminy i przyszłościowe. 

 

25.02.2015 - wyjazd do Barlinka. Zebranie przedstawicieli GBS Barlinek. 

 

Radni przyjęli sprawozdanie do wiadomości. 

Ad 15. 

Pan Wójt – było praktykowane, że wnioski radnych i sołtysów były zgłaszane pod moim 

adresem; ja te główne biorę na siebie, ale poprosiłem,  aby na sesji byli obecni: p. Witkowski      

od drogownictwa, p. Gondek po. kierownika ZUK i p. Soliński  z ochrony środowiska i proszę 

wnioski kierować od razu do tych osób, a ja będę je rozliczał, a nie, że ja mam notować, brać na 

siebie wasze postulaty i dopiero je przekazywać. 

Sołtys Pani Miller – czy można dołączyć Brzozową do transportu zorganizowanego przez 

Gminę? 

Pan Wójt -  ten transport ruszył dzisiaj i na razie ma być w jeden dzień tygodnia – wtorek; już 

zasugerowałem dla p. Mariusza, że pominęliśmy Brzozową i weźmie pod uwagę. 

Sołtys Pani Czarnogrecka – wniosła o naprawę drogi gminnej od Przemysławia w kierunku 

Czartowa. 

Pan Wójt – poinformował, że pod koniec marca tłuczeń trafi na drogi i zwraca się o  pomoc ze 

sprzętem  do rolników, aby rozwieść. 

Sołtys Pani Mądrzak – wpłynęło pismo od mieszkańców Łąkowa o drogę  w kierunku p. Gałązki 

– tam jest tragedia, ona jest nie do przejazdu  
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- po drugie droga na cmentarz, są tam dwie ogromne dziury i  jeżeli jest mokro to jest jezioro. 

Pan Wójt – planuję wyjazd z radnymi i sołtysami, abyśmy zapoznali się ze stanem dróg 

gminnych i potrzebami całej gminy. 

Radny powiatowy Pan Grzegorz Zawadzki – poinformował, że jeśli uszkodzimy samochód na 

drodze powiatowej, to należy wezwać policję, aby udokumentować zdarzenie celem 

dochodzenia z tytułu odszkodowania; 

- poinformował też , że w powiecie są planowane wyjazdy na drogi powiatowe oraz podziękował 

wszystkim sołtysom za współpracę przy organizacji różnych imprez -  przekazał podziękowania 

sołtysom, z którymi najwięcej współpracował. 

Radny Pan Żmijak – zgłosił 2 wnioski: 

1/ do komisji zdrowia, aby przyjrzeć się sprawie rejestracji osób do lekarza, bo nie może tak być, 

że dopiero za tydzień przykładowo  - aby komisja wypracowała stanowisko. 

2/ na ul. Wojska Polskiego jest można powiedzieć dziki tor motokrosowy  - był to tor dla 

mieszkańców gminy a teraz przyjeżdżają osoby z zewnątrz – jest uciążliwy hałas, a jeśli zdarzy 

się jakiś wypadek, to my jako gmina będziemy odpowiadać – proszę się temu przyjrzeć. 

Sołtys Pan Woszczyński –zgłosił, że na łączniku między Mariankami a Krepinami na zakręcie 

jest bardzo wysoki płot betonowy stwarzający zagrożenie, szczególnie wieczorem. 

Radny pan Buczkowski – wniósł, że utwardzone drogi niszczą użytkownicy zawracając 

ciągnikiem na drodze – próbowałem walczyć z nimi, ale niektórzy są agresywni. 

Radny Pan Nowicki – wniósł, aby na drodze Rudnica-Kołczyn ustawić znak informacyjny 

„uwaga na zwierzęta”. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Ad 16. 

Pani Przewodnicząca podziękowała za uwagę i owocną dyskusję i dokonała zamknięcia obrad 

sesji Rady Gminy w dniu 03 marca 2015r ./Obrady zakończono ok. godz. 20.00/. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

……………………… 

/Maria Parchimowicz/ 

 


